
US Protokoll 2024-04

Datum 2024-04-05
Plats: Örebro
Deltagare:
Christer Eriksson
Hans Öhlund
Ulf Grape
Anders Jansson
Bo Wernlundh
Lasse Carlsson
Hans Johansson
Inger Högström-Westerling
Susanne Nicklasson
Ola Runesson
Per Edberg (deltog digitalt)
Anmält frånvaro:
Alla närvarande
Adjungerade:
Kansliets personal

1. Öppning av mötet
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll
Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

4. Rapporter
4.1 Rapport från Ordförande

Vi är nominerade till Årets Friluftslyft – Priset delas ut 17/4 i samband med Svenskt
Friluftslivs årsmöte. Initiativtagare och genomförare av projektet är Skaraborgs och
Östergötlands båtförbund. Representanter från de förbunden skall bjudas in att delta
i ceremonin. SBU står för resan. Erika frågar om de kan närvara.
Förslag att Patrick representerar SBU på Svenskt Friluftslivs årsmöte den 18/4.

4.2 Ekonomi
Inget nytt att rapportera. Det är låg nivå i kassan som det alltid är så här års innan
medlemsavgifterna kommer in sista april respektive sista juni.



4.3 Rapport från kommittéerna
4.3.1 Miljökommittén

”Egenkontroll av Fritidshamnar” färdig vid årsskiftet 24/25.
Projekt startat kring buller under ytan. Projektledare var Peter Karlsson och
projektdeltagare är Bengt Fröberg som har en bakgrund från ubåtar i svenska
marinen. Ett möte har hållits med FOI fortsättningen är oklar
Sam Pilot Stockholm är ett samarbetsprojekt med Naturskyddsföreningen
Skärgårdsstiftelsen m fl.
Havs- o Vattenmyndigheten kommer med en ny kustplan 22/5.

4.3.2 Sjösäkerhetskommittén
En arbetsgrupp har reviderat ”Egenkontroll av fritidsbåtar” med tillägg av riskerna
med litiumbatterier mm. Den 11/4 blir det ett webbinarium kring egenkontroll.

4.3.3 Barn o Ungdomskommittén
Vid senaste mötet fördes en diskussion kring samarbetet med scouterna och
behöver följas upp. Kommittén behöver få in fler ledamöter.

4.3.4 Juridiska Kommittén
Många frågor har kommit in.
Vid senaste kommittémötet konstaterades att det kan behövas en jurist till med
specialkunskap kring arrenden etc.

4.3.5 Redaktionskommittén
Har haft ett möte i veckan som gick. BåtLiv Nr 1 har gott ihop ekonomiskt. Årets
båtklubb kommer inte att delas ut i Göteborg vid båtmässan – utan kommer att
ske vid den båtklubb som vunnit priset. Tryckeriet har ekonomiska bekymmer –
men enligt kontaktpersonen så kommer det att fungera.

4.3.6 Baskommittén
Ny release för 2 veckors sedan. Faktura till Kivra möjlig. Ny release på måndag.
Utbildningar 9 st. under våren. Den sista kommer nu om 2 veckor.
Det har varit mellan 20-40 deltagare per utbildning.
Kommittén ligger under budget i kostnader.

4.3.7 Utbildningskommittén
Börjar komma igång – men behöver vara fler ledamöter i kommittén.
Enkätundersökningen visar både vad BK vill ha och vad de inte behöver.
Kommittén skall vara BF behjälpliga med utbildning. SBU tillsammans med
Blekinge BF kommer att genomföra en miljöutbildning och den om styrelsens
ansvar under hösten. Övriga båtförbund är också inbjudna att delta.

4.3.8 Utlandsverksamhet
Inger H-W och Bengt Gärde åker till Rotterdam på torsdag för EBA-möte.



4.4 Rapport från Kansliet
Lasse C som är tillförordnande kanslichef rapporterade att kansliet är mycket
självgående och fungerar bra.
Carolines viss tids anställning förlängs tom juni ut.
Lasse C är med på webbmöten måndag, onsdag och fredag och på plats varannan
tisdag.

4.4.1 Collectia fullmakt för B Gärde och partner samt e-postkonversation
SBU har haft en bild uppe på hemsidan som vi inte betalat för.
Inkassoföretaget Collectia har ärendet.
Bengt Gärde har fått uppdraget att kolla upp det hela.

4.4.2 Rapport angående upphandling Havs- o Vattenmyndigheten
Vi har tvingats tacka nej till att delta i upphandlingen på grund av hög arbetsbörda
på kansliet.

5. Från föregående möten bordlagda ärenden
Inga bordlagda ärenden fanns att behandla.

6. Ärenden för behandling

6.1 Utvärdering av båtmässor 2024
Det diskuterades framtida deltagande på grund av mycket få besökare och även
utställare på båtmässorna i Göteborg och Stockholm.
40.000 besökare/mässa i Stockholm och Göteborg. Stockholm har tidigare haft upp
till ca 120.000 och Göteborg ca 90.000.
SMBF och Västkustens BF har haft sina båtdagar på mässan och det har dragit folk –
nära dubbelt så många deltagare än vad det brukar vara.
Det ekonomiska läget, det vill säga kostnaderna för deltagandet, kommer att
rapporteras vid kommande möte.

6.2 Beslut om datum för UR 2024. Förslag 16-17 november i Stockholmsområdet
Diskussion kring ett digitalt eller fysiskt möte med tanke på ekonomin.
Beslutet blev att datumet är fastställt till den 23-24 november. Plats och det ska vara
digitalt eller fysiskt kommer att tas på kommande US-möte.

6.3 Förfrågan om att delta på Skärgårdsmässan i Wasahamnen 7-9 juni
Vi beslutade att tacka nej till deltagande i Skärgårdsmässan. Bosse meddelar
arrangören.



6.4 Attesträtt för Cecilia O för reseräkningar och attesträtt för Patrick för tidrapporterna
för de som arbetar med BAS
Beslut att Cecilia får attesträtt för reseräkningar.
Beslut att Patrick får attesträtt för BAS tidrapporter.

6.5 Frågor i samband med Peter K slutat
US gick igenom de praktiska frågor och aktiviteter som Peter K skulle deltagit i och
utsåg de som ska ersätta Peter vid de olika aktiviteterna.

6.6 Utskottsarbete BRD 2024
Motioner och propositioner är uppdelade på två utskott.
US fördelar sig enligt beslut.
Utskott 1: Lasse, Anders, Susanne, Ola, Christer.
Utskott 2: Ulf, Inger, Hans J, Bosse, Hans.

6.7 Östersjökontraktet
Hans inledde med att presentera bakgrunden till projektet där ursprungsidén kommit
från Helcom.
Diskussion kring vad det innebär för kansliet i form av ökad belastning.
Diskussion kring vad det innebär för vårt varumärke – är det här kopplat till vårt
ursprungsuppdrag?
Stiftelsen är att betrakta som en insamlingsstiftelse och man planerar att skaffa ett
90-konto.
Frågorna kring vad en stiftelse är och vad det innebär för oss kommer att redovisas
och diskuteras vidare vid kommande US-möte.

6.8 Skärgårdsstiftelsens styrelse
SMBF tar på sig att skaffa fram en ersättare för Peter K som adjungerad till
Skärgårdsstiftelsen.

6.9 Peter Karlssons efterträdare
6.9.1 Kravspecifikation på GS

Kravspecifikationen gicks igenom, kompletterades och godkändes.

6.9.2 Förslag till arbetsgrupp för rekryteringen
Ulf G, Lasse C, Hans J och Patrick bildar arbetsgrupp för att rekrytera en
Generalsekreterare till Svenska Båtunionen.

6.9.3 Förslag på budget
En budget på 150.000kr får användas för att genomföra rekryteringen.

7. Nästa möte
Konstituerande – internat 24-25 april på Skogshem o Wijk, Lidingö.



8. Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagandet.

_______________________ __________________________
Ordförande Sekreterare
Christer Eriksson Ulf Grape

Beslut:

Unionsrådet skall gå av stapeln den 24-25 november
Vi beslutade att tacka nej till deltagande i Skärgårdsmässan
Beslut att Cecilia får attesträtt för reseräkningar
Beslut att Patrick får attesträtt för BAS tidrapporter.
Angående Östersjökontraktet - Frågorna kring vad en stiftelse är och vad det innebär för oss
kommer att redovisas och diskuteras vidare vid kommande US-möte.
SMBF tar på sig att skaffa fram en ersättare för Peter K som adjungerad till
Skärgårdsstiftelsen.
Kravspecifikationen för ny GS gicks igenom, kompletterades och godkändes.
Ulf G, Lasse C, Hans J och Patrick L bildar arbetsgrupp för att rekrytera en Generalsekreterare
till Svenska Båtunionen.
Max 150.000kr får användas för att genomföra rekryteringen av GS.


